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内容概要

英语是一种优美、富有诗意、富有乐感的语言，它承载着人类的知识和文化财富，也有着广泛的实用
价值，在当今人们的生活、工作和交际中，发挥着积极而重要的作用。
        要想学好英语，学到地道的英语，诵读是不可或缺的有效方法，可以说是一条捷径。
诵读时，脑、眼、耳、口协调并用，吟诵既久，文章的气韵内涵、精言妙语便内化于心，慢慢沉淀，
最终成为自己的东西，存储在自己的知识宝库中，听凭调用。
    本书共有158篇精美的短文，是精中求精，反复筛选，最终确定的，篇篇皆为精华。
它们文风各异，或热情奔放，或含蓄隽永，或古雅雄辩，或清新流畅；语言地道规范，闪耀着大师们
的仁德和智慧，体现了大师们高超的语言技巧。
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章节摘录

　　Extreme busyness, whether at school or college, church or market,is a symptom of deficient vitality; and a
faculty for idleness implies acatholic appetite and a strong sense of personal identity. There is a sort ofdead-alive,
hackneyed people about, who are scarcely conscious of livingexcept in the exercise of some conventional
occupation. Bring thesefellows into the country, or set them aboard ship, and you will see howthey pine for their
desk or their study. They have no curiosity; theycannot give themselves over to random provocations; they do not
takepleasure in the exercise of their faculties for its own sake; and unlessNecessity lays about them with a stick, they
will even stand still. It is nogood speaking to such folk： they cannot be idle, their nature is notgenerous enough;
and they pass those hours in a sort of coma, which arenot dedicated to furious moiling in the gold-mill. When they
do notrequire to go to the office, when they are not hungry and have no mind todrink, the whole breathing world is
a blank to them. If they have to waitan hour or so for a train, they fall into a stupid trance with their eyesopen. To
see them, you would suppose there was nothing to look at andno one to speak with; you would imagine they were
paralyzed oralienated; and yet very possibly they are hard workers in their own way,and have good eyesight for a
flaw in a deed or a turn of the market. Theyhave been to school and college, but all the time they had their eyes
onthe medal; they have gone about in the world and mixed with cleverpeople, but all the time they were thinking of
their own affairs. As if amans soul were not too small to begin with, they have dwarfed andnarrowed theirs by a life
of all work and no play.
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编辑推荐

　　158篇精美短文：　　精中求精，反复筛选，均为英美文学名篇中的精华。
　　文风各异，或热烈奔放，或含蓄隽永，或古雅雄辩，或清新流畅。
　　语言地道规范，闪耀着大师们璀璨的智慧之光，体现了大师们高超的语言技巧。
　　诵读精美短文：　　获得审美的愉悦，提高英语语言的领悟力，学习英语写作技巧，掌握丰富多
彩的表达方式，提高英语写作能力。
　　道德修养、为人处世的好读本：　　提升文化品味，了解人生百态，找到人生坐标，走向理想与
辉煌。
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